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From: Allan M <allan.marouf@hotmail.com>

Sent: 13. februar 2019 09:57

To: Borgmesteren TMF

Cc: Lars Weiss (Borgerrepræsentationen); Alex Vanopslagh (Borgerrepræsentationen); 

Fanny Broholm (Borgerrepræsentationen); Finn Rudaizky (Borgerrepræsentationen); 

Carl Christian Ebbesen; Jakob Næsager (Borgerrepræsentationen); Klaus Mygind 

(Borgerrepræsentationen); Marcus Vesterager (Borgerrepræsentationen); Mette 

Annelie Rasmussen (Borgerrepræsentationen); Niels E. Bjerrum 

(Borgerrepræsentationen); Ulrik Kohl (Borgerrepræsentationen); TMF-Forkontor; 

Kathrine Collin Hagan; Ellen Engsted; Dan Pedersen; David Trappaud; Helle Dahl 

Ring

Subject: Bryggevangen og Skt. Kjelds plads.

Kære Ninna og medlemmer af Teknik- og Miljøudvalget

Vi glæder os i lokaludvalget over, at anlægsprojektet på Sankt Kjelds Plads nu er færdiggjort, og vi ser frem 

til indvielsen i slutningen af februar.

Dog har lokaludvalget allerede nu fået flere bekymrede henvendelser både fra lokale borgere og fra vores 

egne medlemmer, der peger på, at der mangler en cykelsti i den nye rundkørsel på Skt. Kjelds Plads. 

Desuden er cykelstien på Bryggervangen også nedlagt til fordel for de nyplantede træer.

Den manglende cykelsti, særligt ved Skt. Kjelds Plads, gør simpelthen dette sted til en dødsfælde for 

cyklister. Cyklister tvinges få meter inden rundkørslen ud på den i forvejen smalle kørebane. Det kan ikke 

passe, at der i et nyindrettet byrum som dette ikke er indtænkt en cykelsti. Der er heller ikke gjort noget 

for at lade hastighedsgrænsen afspejle denne indsnævring. Der er forsat 50 km/t, hvor en mere passende 

hastighed ville være 30 km/t.

Vi spørger jer derfor, - har det nuværende forslag til indretning af Skt. Kjelds Plads været i høring? Mig 

bekendt har vi i lokaludvalget ikke set tegningerne for projektet. 

Derfor appellerer jeg nu til jer om at se på sagen og finde en løsning.

Med venlig hilsen

Allan Marouf

Formand for Østerbro Lokaludvalg


